
RAnA GMtNY
w Oómie

26'0o8 cónxo pRoToKóŁ NrXLIV/2010tel. 30-23-047

z obrad sesji Rady Gminy odbytych w dniu 10 września 2010r w lokalu Urzędu

Gminy w Górnie.

Sesje rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 13.00.

Lisia obeiności radnych na sesji w zńączeniu do protokołu.

W sesji ponadto udział wzięli:
1, Pin Jarosław Królicki - Wójt Gminy
2, Pani Anna Michalska - Wicewójt Gminy
3, Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy
4. Pan Ryszard Mankus - radny Rady Powiatu

5.PanAndrzejRaczynski-trenerklubuGKSGÓrno
6, Pan Waldemar Mozdżonek - Prezes GKS Górno

orazpozostali zaproszeni w tym kierownicy jednostek organŁacyjnych i Sołtysi wg

załączanej listy.

Projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności,

2. Ptzyjecie porządku obrad sesji,

3. Przyjecie protokoŁu z poprzedniej sesji,

ł. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

11 zmian w bu&żecie gminy na 2010 rok,

2/ ustalenia opłat ,a śi"iadó zeniaudzielane przez Gminne Przedszkole w

Cedzynie,
3/ uchwalenia Statutów Sołectw dńńających na terenie gminy,

5. Informacja wojta z dzińa|ności w okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje, wolne wnioski,
7 . Odpowie dri nainterpelacje,
8. Zatrllłlięcie obrad sesji,

Przebieg obrad sesji:

Ad.l. czterdziestą czwartą sesję rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan

Jan Sikora - po"*odniczący ,uav c*iny, który stwierdził , Że w sesji bierze udział

13 radnych _Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał,

Ad.2. Do projektu prządku obrad pani Anna Michalska wniosła o Wprowadzęnie

dodatkowigu p,rŃu w podjęciu uchwał, a mianowicie;

w pkcie ł ppń 4i *p.o*aaze*e zmiany do uchwĄ Nr XXXĘlg1Daw
raińęrdz.jł."jGminnyprogramRozwiąąrwaniaproblemowAlkoholowychi
Narkomanii w Gornię na 2010r
Rada jednogłoSnie 13 raprzyjęłaporządek obrad sesji wraz z jegouzupehieniem,



Ad.3. Rałlni nie wnieśli uwag do poprzedniego protokołu, został przyjęty

jednogłośnie.

Przed przystąpieniem do realŁacji dalszej części porządku obrad sesji pan

pr".*Ódrri czący Rady Gminy, pan wójt i z-cawojta ńożyli podziękowanie panu

iutu.i*o*i Grzegolec długoletniemu Softysowi i wręczyli łist gratulacYjnY, wTęGZono

równiez pru.o*ńkom Uriędu Gminy pani Halinie CedzYńskiej i Pani ElŻbiecie

Grr.go.ózyk listy gratulacfjne z okazji.iubil"urnl}}leciasamorządu terYtorialnego ,

Następnie pan przewodniczący Rady Gminy i pan wojt złozyli gratulacje panu

Andrzejowi Raczyrrskiemu trenerowi GKS Gorno i panu Waldemarowi Możóżonek

pr.r.*o:*i GKS do*o z tytułu awansu naszego Klubu sportowego _ piłka nożna do

gruPYA, _1 _ _ Tr7--Lj J^+^^j^
pan trener i prezes podziękowali Radzie Gminy i wojtowi za trosĘ o klub i dotacje r

poprosili o da}sze *rp*.i" finansowe, bo z Ęrtułu awansu Klubu wydatki będą duzo

vłyższe.
r* p..r.s Waldem ar Możilżonek poinform9wał_o pozyskanyc]r środkach dla GKS

od Marszałka w kwoeie 6,5 §s rł:ur. rownież z Ministerstwa SPortu kwotę 7.000 zł

na zakup sprzętu sportowego.
ean przewoaoi."ą.v Rady"Gminy podziękował takze radnym w osobach: Pan Piotr

Gil, pan Mirosł# waldon i pani-Dorota kot za duże zaangńowanie się w pracach

na rzecz klubu.

Ad.4. Zmiany w bu&zecie gminy na 2010rok przedstawił pan Henryk opaliński

skarbnik Gminy, który naoirienił, że nłłiększa się dochody i wydatki buc}źetowe o

kwotę 248.464 zł dotacja celowa na realiŹację programów p,rzez§ZkoĘ jak równi:1

przeniesienia na hvotę 2t: .an ńw działach: transPort zwiększ9n-ie o kwotę 150.000

zł remonty &óg, oswiata i wyehowanie zwiększenie o kwotę 50,000 zł prace

remontow., o.ńona zdrowii zmniejszenie o krrotę 3.azl,kulfura i ochrona

dziedzictwa "r*il;go 
zrnniej*"ń* środkow z inwestYcji budowY wdk w Krajnie

210.000 i zwiększenie-kwoty tb.ooo zł dotacja dla GKS GÓrno lÓZińkultura

fizycmai sportl.
zńianieutógajątakże zńącmlki do uchwaĘ bud:żetowej w zakresie zadń
inwestycyjnych rocanych i wieloletnich,
Rada Óńi"y w głosowaniu 13 za podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr XLIV l227Aarc w rńączeniu,

2/ projekt uchwĄ w sprawie ustalenia opłat za Świadczeńaudzielanę PrZeZ Gminnę

Przedszkole w Cedzynie dla którego organem prowadzącym jest Gmina Gorno

przedstawiła pani Anna Michatski nadmieniŁą że chodzi o opłaty lawżrw,lienie

dzieci w przedszkolu. Na raziędla przedszkola jest zamówiony kateńng, w roku

ńrv*"ły* pr*ń**y dwie kuehnie jedrrą istniejąca w Woli Jachowej i drugą w

b"ó"r.o*i", łto.u będzie obsługiwała Leszczyny i Cedzynę.

Rada Gminy w głosowaniu 13 ża jednogłośnie podjęła #w uchwałę,

Uehwała Nr XLIV l228lżł10 w załączeniu,



3/ Projekt uchwaĘ w sprawie uchwalenia Statutow Sołectw dzińających na terenie
Gminy Górno przedstawił pan Jan Sikora, który nadmienił, żę do ich opracowania
była powołana komisja statutowa.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr KIV/229l20l0 w załączeniu.

4/ Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwĄ Nr
Xxxlxfi,g4llz\rc w sprawie zaturięrdzenia Gminnego programu Rozwią,zryrwania
Problemow Alkoholowych na 2010r do planu wydatkow finansowych, nadmienlła, żę
w rwiązku z oszczędnościami na wyna grodzeniach środki przemlacza się na zakup
komputera dla punktu konsultacyjnego.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XLIV l230l20l0 w załączeniu.

Ad.5. Pan Wojt Gminy ńoĘł informacj e z dziŃalności w okresie międąlsesyjnym,
nadmienił, że gmina otrzymńa dotację zUrzędu Marszałkowskiego kwocie 500.000
zŁnana adaptacje starej remizy w Woli Jachowej na świetlicę wiejską pozytywnie
mamy zaopiniowany wniosek w sprawie dotacji na adaptację budynku w Krajnie na
wiejski dom kultury środki z programu ,,Odnowa Wsi". Jeśli chodzi o przetargi to
rozstrzygnieto przetarg na drogę gminna w Krajnie wygrało KPRD i podpisano jvż
umowę, uniewamiony został przetarg na zagospodarowanie placu w Radlinie, będzie
zamówięnie z wolnej reki, na remont drogi w Podmąchocicach zostńajuz podpisana
rrmowa z wykonawcąKPRD, dowóz dzieci do szkoł, zorganizowano dwa przetargi,
które nie przyniosty rozstrzygnięcia, w nviąpku ztympodpisanie umów z wolnej
ręki przekazana dla dyrektorów szkoł, rozstrzygnięto przetarg na remont dachu w
Krajnie za kwotę 33.000 zł
Poinformował, że w nowym budynku w Cedzynie dzieci rozpoczęĘ naukę w szkole,
na20 września planuje się rrroczyste otwarcie przedszJ<ola w Cedąmie, na które juz
zapraszaradnych. Wydał tahłę zarządzeńa, które są do wglądu na stronie
internetowej Gminy i w sekretariacie UG.

Ad,6 i 7. W interpelacjach głos zabrali:
Pan Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Rady Gminy
wpĘnęły pisma, które przedstawi Radzie pani Pani Rubak wiceprzewodnicząca Rady
Gminy.
Pani Janina Rubak - wiceprzewodnicząca Rady Gminy zapontńa Radę z pismem
Starosty Kieleckiego skierowanym do Rady Gminy w sprawie skargi pana
Kołomńskiego z Bęczkowa na działalnośó Wojta w sprawie budowy kanalizacji
sanitarnej w tej miejscowości i z obecnym problem dojazdu do jego posesji.

Pan Wojt Gminy nadmienił, ze ostatnio odbyto zebranie wiejskie w Bęczkowie i nikt
nie zg}aszŃ zadnych uwag co do prowadzonej inwestycji kanalizacji, droga była
budowana Ęlko do cmentarza, o tej sprawie był informowany pan Kołomański /
wielokrotnie wojt rozmawiŃ zpanem Kołomańskim/. Wójt Gminy Górno już w dniu
3 lutego 2010 zwrocił się do wykonawcy budowy kanalizacji firmy ,,BUDOMONT"
o wyjaśnienie doty czące wybudowanej kanalizacji na odciŃu drogi wewnętrznej



prowadzącej do posesji Pana Kołomńskiego, atrzymń odpowie&ź, że roboty zostały
wykonane zgodnie z projektem, a teren został przywrócony do odpowiedniego stanu,

o czym pan KołomŃski został powiadomiony.
Pan Wojt Gminy nadmienił, że inwęstycja budowy kanalizacji jest nadal
kontynuowana, odbior inwestycji nastąpi w 2al1 roku, przed jej odbiorem zostanie
przeprowadzony przegląd cŃego zakresu inwestycji w tym takZe odcinka drogr

wewnętrznej.
W zrviąaku ztymRada Gminy vznńa skargę nadzińalnośc Wójta zabez-zasadną
poniewź inwestycja budowy kanalizacji Bęczkowa nie jest jeszczę zakończona.

Pani Janina Rubak następnie zapoznaŁaRadę z pismem mieszkńców Skorzeszyc w
sprawie protestu na postawienie kontenera socjalnego dla pani Iwan ,

Radni zgodnie wyrazili negatywna opinię w sprawie tego pisma bowiem Rada Gminy
nie jest władna do decydowania o lokalizacji kontenera na prywatnej dzlałce pani
Iwan, a zgada sąsiadów w tej sprawie nie ma znaczenia.

Następnie przedstawiła pismo pana Paweł Krzysiek zam. Górno w sprawie
sfinansowaniaprzezTJrządGminy przejazdów przęzdwa rowy melioracyjne do pol.

Pan Wojt nadmienił, ze sprawataząmie się pan Skalski zUrzędu Gminy.

Radni zostali zapozna\i z pismem mieszkańcow Krajna w sprawie uruchomienia
komunikacji miejskiej przedfużenia linii MZK Nr 47 do Krajna w tej sprawie
mieszkńcy doĘIi 700 podpisow, podkreślając jednocześnie, że chodzi o

uruchomienie j akiejkolwiek komunikacj i.

Pan Wojt nadmienił, ze sytuacja komunikacyjna w Krajnach radykalnie się poprawiła
uruchomiono komunikacje busów z firmy p. Wilgos za, zńnteresowany ta trasa jest

także przew oźnik Firma,,PIOTREX".
Pan radny Henryk Klimek nadmienił, że odpoczątku kadencji postulował o
wydłuzenie linii nr 47 do Krajna. Podziękował radnemu Powiatu za interwencję przy
drodze, rvlróclł uwagę, jeszcze że naKrajnie Łęki od góry na zakręcie jest wycięty
asfalt, nalezy to dokończyć ze względu na bezpieczeństwo.
Parri Sołtys nadmienlła, że obecnie po uruchomieniu busów sytuacja na Krajnach się
polepszyła,przydńoby się kilka kursow 3 -4 przezGórno dojazd do ośrodkaZdrowia
i Urzędu.

Pani radnaAneta Dudzik zwrociła uwagę na szkody jakie sąna drodze w Cedzynie w
rwiązkuz budowątrasy szybkiego ruchu, po obfitych opadach deszczu przepusty

ulegĘ zatkaniu i była konieczna interwencja strazy pozarnej, część drogi i posesji

była zalana, w rwiąrku z tym nńeĘ wystąpić na piśmie do firmy FARI o usunięcie

szkod, by UG nie ponosił kosżów za remonty drogi.
Pan Wojt - w najblizszym czasie zostanie wystosowane [pismo do Firmy FART w Ę
sprawie.

Pan Ryszard Mankus radny RP zapytał o kolektory słoneczre, ich dofinansowanie.
Pani BarbaraWołczyk udzieliła odpowiedzi,jest to sprawa indywidualna kazdego



mieszkńca, który możę się ubiegać o preferencyjne kredyty.

Pan Edward Waldon sołtys z Podmachocic zgłosił wykoszenie rowów przydrożnych
Komorniki * Podmąchocice, orźv wymianę znaku drogowego ,,STOP" od strony
Beczkowa.

Pani Teresa Szlufik soĘs z Gorna Parceli zawnioskowała o zębranie wiejskie w dniu
14.09.2010 na godz. l7.oo w świetlicy UG.

Pan radny lerzy Janus podziękowŃ zainwestycję w Skorzeszycach zgłosił
malowanie budynku domu nauczyciela, jak rowniez usuniecie wyrwy w drodze
Skorzeszyce - Górki Napękowskie.

Pani Janina Rubak podziękowała Radzie i Wojtowi za inwesłcję budowy chodnika
w Górnie , zapytała co z zatwierdzeniem planów zagospodarowania.
Pani Barbara Wołczyk nadmieniła, że nasĘliłazmlana przepisow i pewne czynnoŚci
należy powtorzyó, co powoduje wydfu:żenie caĘ procedury w czasie,

Pan radny Mirosław Waldon zawnioskował o rozplantowanie wywiezionej ziemi
przy stadionie na boisko treningowe przy stadionie w Górnie.

Pan Tomasz Tofil sołtys zCedzyny z$aszarozebranie wiaty starego przystanku

MPK, wyrównanie terenu i ewentualnie pomyśleć o parkingu w tym miejscu,

Pan Stanisław Anioł sohys zLeszczynzgłaszawykoszenie rowu przydrożnego na

Skałę.

Pan Stanisław Cedro sołtys z Woli Jachowej zgłaszazniszczony row przy posesji nr

Lza, jakrowniez zamulony rów melioracyjny od posesji nr 90 do 100.

Pan Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy zapomtałRadę z pismem pani

Piotrowskiej zam. Cedzyna w sprawie .vqrlm:'cLcz;enia w jej dzińce d.ogr gminnej w
projekcie planu zagospodarowania m. Cedzyna.
Temat ten będzie dyskutowany prry zatwierdzaniu planu zagospodarowania m.

Cedzyna,ponadto z informacji uzyskanych od p. Kaczmarczyka insp. ds.

budownictwa, i pana Wojta pani Piotrowska w Ę sprawie jużmiałainformację.

Ad.8. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Jan Sikora
przewodniezący Rady Gminy zamknął obrady cźerdziestej czvłartej sesji Rady
Gminy.

protokolant

Jacęk Pirog

PRZEwoDNlczĄcy
Radi l,mĘ;x Górllie-ł/r,

.lay'Sikora

Na tym protokoł zakończono i podpisano.


